



Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 19 november 2018 in Stroud.

Afwezig: Linda van Borssum

1. Opening en welkom:

Chris van Tilborg opent de vergadering en heet ons allen welkom; hij leest de e-mail van Linda van Borssum voor. Haar aangedragen punt komt ter sprake bij punt 3c van de agenda.

2. Vaststelling agenda :

we voegen toe: overleg werkgroep Wmo met A. Kivits

3. Verslag, afsprakenlijst en info:

a. Vaststellen notulen Participatieraad 15 oktober 2018 :

naar aanleiding van de inhoud:

jaarverslag SWP: acties? Ad herkent wat ze doen.

Actieplan werkgroep participatiewet? Komt nog. Voor de evaluatiemoeten we alle werkplannen hebben.

Enveloppen met logo van de participatieraad: op actielijst voor volgend jaar.

b. Activiteitenkalender :

16 okt. Jeugdpoint, Jong Putten rapportage Ad :

Beide organisaties hebben hinder ondervonden van de verandering op het gemeentehuis.

30/10 congres Inclusief: goed congres. Deze week volgt de evaluatie: wij gaan pleiten voor de ontwikkelingen in buurten en de facilitering ervan. Doel: buurten stimuleren. Edwin van Harten brengt een activiteit in buurten ter sprake.

Jantine Dekker heeft met Ad Blok een gesprek gehad met de beleidsmedewerkers Jeugd waarin gesproken is over volledige ontschotting (o.a. gezond leven) en te verwachten nota's en beleidsstukken. Verslag van dit gesprek is 19 november gemaild naar een ieder.

Raadswerkgroep Jeugd: Jantine Dekker heeft deze avond bezocht. Verslag volgt nadat de bijbehorende Powerpoint presentatie naar de PR is gemaild. Voor het eerst met raadsleden. Het was een zinvolle bijeenkomst; wordt vervolgd.

Raadswerkgroep: Jantine Dekker heeft een verslag gestuurd. De Powerpoint-presentatie met opmerkingen komt nog. Voor het eerst met raadsleden. Het was een zinvolle bijeenkomst; wordt vervolgd.

Werkconferentie preventief jeugdbeleid: volgende keer op de agenda (verzoek digitaal toesturen).

Theatervoorstelling in het kader van de mantelzorg: Ad Blok is daar geweest: een goede voorstelling, goed onderwerp, veel bezoekers bleven napraten.

Gesprek met Marco van Driel: hij moet Stroud verbinden, dat wil zeggen dat hij de mogelijkheden onderzoekt Stroud aantrekkelijk te maken voor gebruikers en bezoekers. Hij probeert meer verbinding aan te brengen. Als gevolg daarvan verhuizen wij mogelijk naar een andere zaal, een ruil met Stimenz. Voor ons geldt wel dezelfde voorwaarde: eigen kast. Daarnaast is Mariëtte Klein Kranenburg nog werkzaam: zij sluit eind van dit jaar af.

Putten is koploper onafhankelijke cliëntondersteuning. Chris van Tilborg heeft persoonlijk en ook namens de participatieraad de aanvraag ondersteund. Het maakt Putten tot regionaal voorbeeld. De aftrap is in Almere op woensdagmiddag. 14.00 uur. Chris van Tilborg zal ons vertegenwoordigen.

Nieuwjaarsreceptie: in december maken we nadere afspraken.

26/11: platform mantelzorg. (aan activiteitenlijst toevoegen).

Ad Blok meldt dat de Beursvloer 2019 in het najaar plaatsvindt.

c. Vooroverleg DB-gemeente 13 november 2018 :

We hebben nagestuurd gekregen artikel 3, lid 7: (3.3) met een nadere uitleg.

De gemeente gaat de klachtenfolder actualiseren; daarna kunnen wij haar op onze website plaatsen.

Beleid sociaal domein: het overleg moet voor 6 december plaats vinden: wij kiezen voor 29 november 's morgens. Chris van Tilborg, Rian van Pagee en Sybrecht van der Veen zullen dan overleggen met Heleen Rijkels. Tijd: 10.00 uur.

Omdat er reeds gesproken is met de werkgroep Jeugd, lijkt ons haar aanwezigheid overbodig. Chris van Tilborg zal navraag doen.

Uitkering- tegemoetkoming UWV: actie voor de werkgroep Wmo. (Putten volgt een ander beleid dan het landelijke).

Art.3 lid 7: besproken met Adile Aslan.

Voor enkelen blijft de interpretatie van dit artikel onduidelijk. De enige die duidelijkheid zou kunnen verschaffen, is Adile Aslan. Het dagelijks bestuur zal trachten een ontmoeting met Adile Aslan te arrangeren.

Reserve sociaal domein: wij krijgen hier nog informatie over.

Linda van Borssum heeft contact gehad met Stefan Fiddelaar: er komt een adviesaanvraag.

Jeugdpunt: het contract wordt elk jaar verlengd. Wij krijgen de criteria.

Nota's participatieraad/rekeningen: Sybrecht van der Veen meldt dat het voor de participatieraad niet mogelijk is een eigen rekening te openen. Fons Kortrijk blijft derhalve de rekeningen naar de gemeente sturen.

Wmo: Fons Kortrijk en Rian van Pagee hebben een gesprek gehad met Aldo Kivits: wat zit eraan te komen? We zitten nog in de voorbereidende fase.

- Beleidsplan sociaal domein (bureau BMC): in januari verschijnt de startnotitie. Dan volgt de adviesaanvraag en de definitieve notitie kunnen we in mei verwachten.
- Het beleid gaat op de schop: we gaan te ruimhartig om met de middelen. De gemeente ziet zich genooddaakt te bezuinigen: wij gaan niet aangeven waar te bezuinigen!
- Armoedebeleid: er is veel stille armoede; het komend half jaar zal de gemeente daar aandacht aan besteden.

- Inclusie-agenda: “automaatje” . Het thema Eenzaamheid komt hoog op de agenda. Wij willen erover meedenken.
- De tegemoetkoming chronisch zieken zal tegen het licht gehouden worden.
- Via ontschotting zullen de middelen herverdeeld worden.
- Chris van Tilborg vraagt naar WMO 2020? Dat is niet ter sprake gekomen.

d. Verzoeken Ad Blok :

- Training : wijkdialoog: wat kan de buurt betekenen? De training zit vol. We kunnen de volgende meedoen. (contact met de cliënten). Ad praat ons te zijner tijd bij. Misschien iets voor de werkgroepen.
- Kerstmarkt inloophuis: kramen om je te presenteren: mensen zonder netwerk benaderen. Van 4 tot 6: ontvangst in inloophuis ‘t Hart van Putten. Fons is beschikbaar (folders, presenteren) 15 december. Misschien ook Edwin van Harten. We hebben geen eigen kraam nodig. Ad Blok regelt.

4. **Participatieraad 2019, praktische zaken:**

- a. Rooster van aftreden : na een korte toelichting van Jaap Plomp stellen we het rooster vast.
- b. Vergaderrooster 2019: we besluiten vroeg in juli te vergaderen en niet in augustus. Ossenmarkt invoegen. De datum voor het Burgerplatform in november blijft nog even open.
- c. Lid klankbordgroep ‘t Hart van Putten’ (inloophuis) i.v.m. vertrek Sybrecht van der Veen: Fons Kortrijk.
- d. Financiën t/m 3^e kwartaal, budget 2019: Fons Kortrijk heeft ons een overzicht gestuurd. We zijn niet in financiële nood. De begroting voor volgend jaar: met jaarverslag in mei 2019. Het dagelijks bestuur bereidt dit voor.

5. **Adviezen en dossiers:**

- a. Registratie 2018: misschien moeten we weer toetreden tot de koepeladviesraad. Het dagelijks bestuur komt de volgende vergadering met een voorstel.
- b. Advies op rapportage ViaVé :
Fons Kortrijk geeft een korte toelichting. Jaap Plomp zal het definitieve advies opstellen en na ieders goedkeuring versturen. Ons advies gaat te zijner tijd naar de regionale adviesraden.
- c. Advies Visiedocument statushouders: de aanvraag kunnen we in januari verwachten.
- d. Advies (regionaal) Aanbesteding hulpmiddelen:
Namens de werkgroep Wmo geeft Fons Kortrijk een toelichting. De aangebrachte opmerkingen zal hij doorsturen naar dhr. Scholten (Oldebroek).
- e. Regionale afstemming :Toekomst adviesraden? Advies als adviesraden meegenomen worden in het traject naar een advies toe: beperk je tot de kaders, ga niet in het dossier zitten.
We blijven graag op de hoogte over inkoop Wmo- 2020!

6. **Burgerplatform 5 november 2018:**

Algemeen: leerzaam, gaandeweg goede gesprekken, allerlei verhalen, goede opzet, misschien minder stellingen en meer tijd per stelling, begin en eind mogen wel meer inhoud hebben: een soort samenvatting, deelnemende organisaties moeten wel oppassen niet hun professe te verdedigen: een goede avond. Het beste punt: de gelegenheid te praten (cliënten). De grote zaal oogde ongezellig, mogelijk een andere ruimte (lounge). De bezoekers hebben ook Stroud leren kennen.

Honoreren van de signalen: we sturen het websiteverslag naar de deelnemers. We verwijzen naar Luisterend oor. Het dagelijks bestuur handelt dit af. Omdat de stellingen het brede sociaal domein behelsden, beslaan de reacties en de verhalen ook dit gebied. Voor ons aanleiding om een ongevraagd advies uit te brengen, gebaseerd op de verhalen. Elke werkgroep zal uit de inventarisatie onderwerpen pikken en uitwerken tot een voorstel tot advies. Eén A4'tje per werkgroep, aan te leveren voor de volgende vergadering.

7. **Communicatie:**

- a. 'luisterend Oor' 19/11'18: we mochten ons weer niet op bezoekers verheugen. We gaan de volgende keer in beide plaatselijke kranten adverteren, met afbeelding van kop met oortje.
- b. Website: Chris van Tilborg roept de werkgroepen op hun content aan te leveren.
- c. Nieuwjaarsreceptie 3 januari 2019, organisatie en bemensing: dit punt zetten we de volgende vergadering op de agenda.

8. **Rondvraag:**

Rian van Patee wil graag weten waar wij dit jaar afsluiten. Fons Kortrijk, de organisator, beantwoordt haar vraag.

9. **Reflectie:**

Er is veel aan de orde geweest, een volle agenda. Toch hebben we binnen redelijke tijd de agenda afgewerkt. Hulde aan de voorzitter.

10. **Sluiting;**

Chris van Tilborg sluit de vergadering om 21.35 uur.

Jaap Plomp